
To: EEEEEE © 5 oningen. ni]; EXER INEKEXINERED@ or oningen nl);

EEE EEE roningen.nl

Ce: aAE ronncer ENED) ENE SMEEETI rine)

ERE) IEEE © oroningen nl] IEEEEZINN© o'onin genni]
From:

Sent: Mon 11/27/2023 3:27:16 PM

Subject: RE: Contact

Received: Mon 11/27/2023 3:27:17 PM

Wij hebben dit geinterpreteerd als gericht op landelijk gebied en niet een bedrijventerrein zoals Westpoort. Ik ga in overleg met de

provincie hierover.

Groeten,

Verzonden: maandag 27 november 2023 15:52

Aan: JEBEI oc oningen.nl>; F121 <JBEM cs oningen.nl>

cc: EEE oc oningen nl>; ESET2 croningen nl>;
JIBEM ec oningen.ni>; <JIEBER cc oningen.ni>; <IEBE c:oningen.nl>
Onderwerp: RE: Contact

In de PS commissie van 13 december a.s. staat het
besluit geagendeerd

om (ook) geen grootschalige batterjopsiag op

‘angewensie'plakken
toe te staan:

pro
{

: §

EIEED heb jij zicht of daarmee Vierverlaten/Westpoort li (ook) is uitgesloten als locatie voor grootschalige batterijopslag?

Groet,

van: [XE] IEEE
Verzonden: weal27 november 2023 12:56

>; BEizeTEE:
Onderwerp: RE: Contact

Op 23 oktober heeft richting ERE gereageerd:

(.)

U verzoekt hierbij om in contact te komen met iemand binnen de gemeente waarmee dit kan worden besproken. Dit soort

initiatieven worden doorgaans
2

de

[=Cd
economische zaken behandeld. Hiervoor heeft u in het verleden contact

gehad met onder andere dhr. Als u dit initiatief wilt bespreken kunt u contact met hem opnemen zodat

hij oféén van zijn collega’s dit met u kan bespreken. Daarbij zal ook een collega van energie aan kunnen sluiten, voor het

specifieke vraagstuk ten aanzien van batterijopslag is dat dhr. BEER 4/5 u dat wenst kan ik ook een gesprek met
hen in laten plannen.
1k ga ervanuit dat hiermee alle door u per mail gestelde vragen zijn beantwoord.

Met vriendelijke groet,

BE IEEN
Projectmanager Stadsontwikkeling

1500446 0043



Gr. I

Van: IEE:oningen n>
Verzonden:

ea
27 november 2023 11:44

roningen.nl>; Elka IEE - ronin en.nl>; [EIEN IEEE < roningen.nl>;

vrm—— RE: Contact

Hoi,

Kopt wat zegt.

Qua timing van de tender: we moeten even kijken wat de gevolgen zijn van het PS-besluit vaststelling structuurvisie Oostpolder van

8 november om in de QOostpolder geen grootschalige energieopslag toe te staan. Is iemand van team energie in contact met de

provincie om scherp te krijgen wat dit met de ‘claim’ op Vierverlaten doet? Of verbiedt de provincie in heel de provincie

grootschalige opslag, dan hoeven we ook niet te tenderen.

Met vriendelijke groet,

Sr. beleidsadviseur ruimtelijke economie

Directie Stadsontwikkeling
Tel.

IEEE: oningen.n|
Aanwezig op: maandag t/m donderdag

Bezoekadres: Gedempte Zuiderdiep 98, 9711 HL Groningen

Postadres: Postbus 7081, 9701 JB Groningen

/~Gemeente

\\Jroningen

Van: EEEco: oningen.ni>
Verzonden: maandag 27 november 2023 11:31

jc [meroningen.nl>

cc: ENoc roningen.nl>
Onderwerp: RE: Contact

0gIEE
IEEE"EE tccccn dat we een tender aan het voorbereiden zijn, waar we samen met TenneT en op

onze voorwaarden een beperkt stuk grond gaan uitgeven.

i even in CC omdat die met de tender bezig is

Groeten,

Van: EE:oninzen n>
Verzonden: maandag 27 november 2023 09:56

Aor: ENED ERED) ETN oo co SONEXETN «ini i
ronin in

Onderwerp: RE: Contact

Hoi collega’s ,
wat doen we met onderstaande vraag?

Met vriendelijke groet,

Senior adviseur/accountmanager Economische Zaken

Ged Zuiderdiep 98

Postbus 7081, 9701 JB Groningen
Gemeente Groningen

1500446 0043

<



IEEE cronincen

www.gemeente.groningen.nl/ondernemen

{ Gemeente

jroningen |EEG

Van: | LC Energy BB @Icenergy.nl>
Verzonden: vrijdag 24 november 2023 16:59

sar: SED ERD - roningen.ol>; IKI EIEN< roningen.1>;EER] IERIE
roningen.nl>

cc: EXE) MERE KET: orien. o>

melFW: Contact

Beste allen,

Graag zouden wij op korte termijn een gesprek willen met ons contactpersoon bij de gemeente. Ik wil voorstellen dat jullie

onderling uitmaken wie ons aanspreekpunt nu is. Vandaar dat ik deze email naar meerdere personen stuur.

Ik zo toch graag eens met jullie willen spreken over de gang van zaken en daarnaast zou ik de volgende onderwerpen van gesprek

willen voorstellen:

* Beschikbaarheid grond voor ons op Westpoort
* Beleid gemeente Groningen voor batterijen
+ Status van ons ingediende principeverzoek

Voor de goede orde gaan wij niet akkoord met de uitleg dat ons principeverzoek niet ingediend zou zijn. Wij hebben dit per email

gestuurd naar “Bouwen en wonen” met daarbij het verzoek het te laten weten als het niet op deze manier ingediend zou moeten

worden. Hier is niet op gereageerd en het stuk heeft duidelijk de ambtelijke organisatie bereikt. Beginselen van goed bestuur

dicteren dan dat jullie het 6f hadden moeten laten weten dat het anders had gemoeten, of dat jullie het intern doorstuurden. Wij

begrijpen eerlijk gezegd ook niet waarom jullie op deze manier handelen richting ons.

Voor wat betreft de grond in relatie tot het Didam-arrest hebben wij ook de mening gevraagd van onze advocaat. Die heeft voor

ons een memo geschreven die uitlegt dat dat hier geen belemmering hoeft te zijn. Die wil ik best met jullie delen.

Daarnaast zouden wij op korte termijn toch een keer met de verantwoordelijk wethouder willen spreken. We zijn inmiddels ook

(net) over de gemeentegrens aan het kijken naar mogelijkheden, maar het zou naar mijn idee nogal raar zijn dat de gemeente

Groningen een dergelijk project overlaat aan de kleinere buurgemeenten.

lk hoop snel van jullie te horen.

Met vriendelijke groet,

LC Energy

M: +31 (CREE

www.LCenergy.nl

9)LC ENERGY

1500446 0043


